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1. Opsamling på ETU 
(elevtrivselsundersøgelsen) 

 

Fysiske rammer scorer lavet på ETU generelt.  
I Svendborg fylder følgende: 

- Oplevelse af for lidt plads og for mange 
elever 

- I nogle klasserum ikke møbler nok i 
efteråret 

- Svært at finde steder med ro. Der er 
ønske om stillezoner, hvilket er drøftet 
på lokalt elevrådsmøde 

I Odense fylder følgende:  
- Borde i M-fløjen. Vi havde en længere 

snak om, om vi skal skrue på 
pædagogikken og aktiviteter eller på 
møbler og borde – nok et mix 

- Muligheden for at finde grupperum og 
stille zoner.  

- Strømstik. 
 

2. Uddannelsesbog Charlotte viste kort udkast til uddannelsesbog, 
som implementeres fra sommer på alle hold – 
inkl. 3 ben i ny feedback-model, opgave, 
samarbejde/proces og mindset. 
 
Fælles elevråd finder det kærkomment med et 
fælles redskab. De oplever stor forskel mellem 
skole og praksis og også stor forskel mellem 
kommunerne.  
De glæder sig til, at der bliver skabt bedre 
forbindelse mellem skole og oplæring. Det 
mangler.  
De glæder sig også til at kunne beskrive de 
AHA-oplevelser, der kommer i løbet af 
uddannelsen. 
I det hele tiden mangler nogle fælles 
retningslinjer - også om studietid i 
oplæringsperioder. 
 
Af gode råd fra elevrådet er: keep it simple 
 
Fælles elevråd drøftede også gode råd ift 
implementeringen:  



- Øvelseøvelseøvelse - øv det i klasserne 
og lad f.eks. underviserne agere 
oplæringsvejledere, som skal tage imod 
en elev med en udfyldt uddannelsesbog 

- Informér underviserne godt og 
grundigt, så de er enige, når de går ud i 
klasserne og siger noget forskelligt 

3. Fra lokale elevråd Svendborg 
 Oplever ikke helt, at de hører til med resten af 
skolen.  F.eks. med beskeder på Studie+, men 
også at der i Odense er aktiviteter som 
cykelmekaniker og fester. De opfordrer til flere 
fælles arrangementer og mere aktivt SoMe - 
også ift Svendborg 
 
CHarlotte og Stine tager det med videre. Vi 
drøfter mulighed for venskabsklasser og 
projektuger med klasser fra samme optag. 
 
Odense 
Elevrådet vil gerne aktivere hjemmesiden 
elevråd.dk, og nogle arbejder med det. 
Der er lidt udfordringer med repræsentation fra 
alle uddannelser, hvilket fylder på møderne. 
 
I det hele taget kunne vi blive bedre til at 
beskrive, hvad de forskellige platforme skal 
bruges til, så vi kan kommunikere bedre. 

 

 


